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Από το υπ’ αριθ. 14/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 332/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
"Αποδοχή επιχορήγησης , τροποποίηση 
προϋπολογισμού και τεχνικού 
προγράμματος Δήμου έτους 1999" 

 
       Σήμερα 28 Ιουνίου  του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στο Κατάστημα Δ.Δ. 
Ράχης,  ύστερα από την με   ημερομηνία 24-6-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και 
στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 ,119 & 226 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Ι. Κουρουζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Δ. Ταχματζίδης Α. Δελαβερίδης  
3. Μ. Γαβρίδης Κ. Γκαβαϊσές  
4. Κ. Πουλασουχίδης Κ.  Βαφείδης  
5. K. Aσλάνογλου Ν. Χαμαλής  
6. Δ.  Πέτκος Π. Πιτούλιας  
7. Κ. Κόλβατζης Σ.  Παναγιωτίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Πάρεδροι 
9. Γ. Ουρσουζίδης Γ. Μανακούλης -------- 

10. Σ. Γεωργιάδης    
11. Ι.  Τριανταφυλλίδης    
12. Α. Κεσίδης    
13. M. Σουμελίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη  συζήτηση  του 1ου θέματος  αποχώρησαν  
14. Α. Ταραλάς οι  κ.κ.     Μ.  Σουμελίδης,  Θ.  Σιδηρόπουλος,  Ε.  Σοφιανίδης,   Π. 
15. Χ.  Σκουμπόπουλος Αγαθαγγελίδης. 
16. Χ. Γεωργιάδης 2) Κατά      τη     συζήτηση    της    υπ’    αριθ.  329/99    απόφασης 
17. Β. Γιαννουλάκης αποχώρησε  η κα  Ε. Λευκοπούλου. 
18. Λ. Τσαβδαρίδης  
19. Θ.  Σιδηρόπουλος  
20. Ε. Σοφιανίδης  
21. Ε. Λευκοπούλου  
22. Ι. Ακριβόπουλος  
23. Ε. Κουκουρδής  
24. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 11-6-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής: 

Με το αρ. πρωτ. 18077/7-9-1998 έγγραφο της Δ/νσης Γεωργίας 
γνωστοποιήθηκε η έγκριση της ένταξης στο πρόγραμμα βελτίωσης βοσκοτόπων 
1998, η εκτέλεση του έργου "Επιχωμάτωση της γέφυρας στη θέση Μελίσσι Τ.Σ. 
Ράχης". 

Για το έργο αυτό συντάχθηκε από την ΤΥΔΚ Ν.Ημαθίας η 619/1998 μελέτη 
προϋπολογισμού 500.000 δρχ. 

Επειδή αν και εκτελέσθηκε το  παραπάνω έργο, ο εργολάβος δεν εισέπραξε 
την αμοιβή του, πρέπει να γίνει τροποποίηση προϋπολογισμού και του Τεχνικού 
Προγράμματος του Δήμου ως εξής: 

Α.Αποδέχεται την επιχορήγηση ποσού δρχ. 450.000 από το πρόγραμμα 
βελτίωσης βοσκοτόπων έτους 1998 για την εκτέλεση του έργου "Επιχωμάτωση της 
γέφυρας στη θέση Μελίσσι Τ.Σ Ράχης". 

Β.Τροποποιεί τον προϋπολογισμό και το Τ.Πρόγραμμα  ως εξής: 
1.Ενισχύει στο σκέλος των εσόδων με 450.000 δρχ. την πίστωση με ΚΑ 

131.9 "Λοιπές επιχορηγήσεις". 
2.Δημιουργεί νέα πίστωση με ΚΑ 70/151.9να "Επιχωμάτωση της γέφυρας 

στη θέση Μελίσσι Τ.Σ Ράχης" με ποσό δρχ. 500.000 που προέρχεται από το έσοδο 
που προαναφέρθηκε και από 50.000 δρχ. από το αποθεματικό ΚΑ 511.1 (Συμμετοχή 
του Δήμου 10%). 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν ερωτήσεις; 
 Σκουμπόπουλος :Εγινε το έργο και τώρα θέλει τροποποίηση; Είναι έτσι; 
Εκτελέστηκε; Τώρα το γράφουμε στον προϋπολογισμό ή όχι; 
 Κεσίδης :Εγώ ήθελα να ρωτήσω  αν στο Τεχνικό Πρόγραμμα μπήκε. Αλλά 
τώρα πληροφορούμαι ότι είναι μέσα  και ότι θα τακτοποιηθεί αυτή η εκκρεμότητα. 
 Δαούλας  δ/ντής Δήμου:Δεν είχαμε στοιχεία για να συντάξουμε το τελικό 
πρόγραμμα. 
 Κεσίδης :Κάτι άλλο έχει γίνει. Δεν είναι ακριβώς έτσι. Φταίει ο εργολάβος. 
Κράτησε το χρημ. ένταλμα πληρωμής με αποτέλεσμα να μην πληρωθεί. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν τοποθετήσεις; 
 Κεσίδης :Είχα 2 έργα τα οποία είχα προτείνει και τα οποία είχαν εκτελεστεί. 
Ηταν η αντικατάσταση ενός τμήματος του αποχετευτικού αγωγού γύρω στα 35 Μ 
που δεν είχε προβλεφτεί στο ισχύον τότε τεχνικό πρόγραμμα. Δεν ήταν δυνατόν να 
μην γίνει αυτό το έργο και το κάναμε.Είναι γύρω στις 550.000 δρχ. και είχα ζητήσει 
εγώ από την αρχή όταν έγινε το Τεχνικό Πρόγραμμα να συμπεριληφθεί και δεν 
συμπεριλήφθη. Αν υπάρχει νέα χρηματοδότηση να μπει και αυτό το έργο. Δεν είναι 
τροποποίηση τεχνικού προγράμματος αυτό; Γιατί δεν μπήκε αυτό το έργο; 
 Πρόεδρος :Θα  έρθουν θέμα στο ΔΣ. Εγκρίνει το ΔΣ την τροποποίηση; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 11-6-99 εισηγητικό σημείωμα του  Δημάρχου. 
2.-Το με αριθμ. πρωτ. 18077/7-9-98 έγγραφο της Δ/νσης Γεωργίας. 
3.-Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 1999 για την 
εγγραφή στο σκέλος των εσόδων και εξόδων ποσού δρχ. 450.000. 
4.-Την ανάγκη τροποποίησης του τεχνικού προγράμματος έτους 1999 για τη 
δημιουργία νέας πίστωσης. 



5.-Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 265 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.)  ως και αυτές του 
άρθρου 8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού 
των Δήμων και κοινοτήτων». 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Αποδέχεται την επιχορήγηση του Δήμου από το Πρόγραμμα Βελτίωσης 
Βοσκοτόπων έτους 1998 για την εκτέλεση του έργου «Επιχωμάτωση της γέφυρας στη 
θέση Μελίσσι Τ.Σ. Ράχης» με ποσό δρχ. 450.000. 
 Β) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1999   ως εξής:  
1. Ενισχύει στο σκέλος των εσόδων με 450.000 δρχ. την πίστωση με Κ.Α. 131.9 

«Λοιπές επιχορηγήσεις». 
2. Δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 70/151.9να «Επιχωμάτωση της γέφυρας στη 

θέση Μελίσσι Τ.Σ. Ράχης» με ποσό δρχ. 500.000 που προέρχεται από το έσοδο 
που προαναφέρθηκε και από 50.000 δρχ. από το αποθεματικό Κ.Α. 511.1 
(Συμμετοχή του Δήμου 10%). 

 Γ)Εγκρίνει την τροποποίηση του τεχνικού προγράμματος εκτελεστέων έργων 
του Δήμου έτους 1999 ως εξής: 
 Στο κεφάλαιο  Ε΄ ΟΔΟΠΟΙΙΑ και με α/α 63 γράφει νέο έργο με τίτλο 
«Επιχωμάτωση της γέφυρας στη θέση Μελίσσι Τ.Σ. Ράχης» και με ποσό δρχ. 
500.000. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    332/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ.  Ταχματζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Δ.  Πέτκος Θ. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε.  Σοφιανίδης 
 Ε. Λελεκάκης Ε. Λευκοπούλου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Σ. Γεωργιάδης Ε. Κουκουρδής 
 Ι. Τριανταφυλλίδης Π.  Αγαθαγγελίδης 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Α.  Κεσίδης X. Μουτσιόπουλος 
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  2-7-1999 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


